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TEMA ARENE: Direktor Sportskog centra „Nikšić“ Predrag Ivanović i direktor VPSCG Petar Porobić o značaju rekonstrukcije bazena u gradu pod Trebjesom

Kapitalna stvar 
za grad i državu

rekonstrukcije bazena u 
Nikšiću imao je Vaterpolo i 
plivački savez Crne Gore.
- Naša koncepcija kao Save-
za je da je, pored mjesta gdje 
tradicionalno imamo upori-
šte svog rada i gdje je dece-
nijama prepoznatljiva baza 
- u Kotoru i Herceg Novom, 
posljednjih 20 godina i u 
Budvi, veoma važno da pro-
širimo bazu. Postavlja se pi-
tanje - što sada Podgorica, 
što sada Nikšić - ali to rade u 
svim državama Evrope. Svi 
pokušavaju da prošire baze, 
da se otvaraju novi bazeni, 
to je neki trend i ista kon-
cepcija koja je prisutna u 
Srbiji, Hrvatskoj, ali i širom 

Evrope - priča v.d. direktora 
VPSCG Petar Porobić.

Nikšić i Podgorica
U Savezu, ističe on, smatra-
ju da nema potrebe sužavati 
rad na tri grada.
- Treba da se otvore bazeni u 
Nikšiću i Podgorici, a sigur-
no da ima i drugih planova i 
želja, ali da govorimo o ono-
me što je trenutno realno. 
Da se izvrši rekonstrukcija 
bazena u Nikšiću, a sa druge 
strane pokrije bazen u Pod-
gorici od 33 metra i da se uz 
podršku Saveza pokrene 
rad na tim objektima. Sma-
tram da je to vrlo važno prvo 
za te gradove, potom za Sa-

vez, vaterpolo, da bi se tu 
počelo sa aktivnostima u 
svim vodenim sportovima, 
uključujući naravno rekrea-
ciju i sprovođenje sportske 
kulture, a u svemu tome na-
dam se da će biti toliko inte-
resa da počnu da rade neki 
vaterpolo klubovi - riječi su 
proslavljenog stručnjaka.

Balon, kao svuda
Porobić ističe da je realno da 
se bazen u Nikšiću rekon-
struiše do kraja 2015, a da se 
za godinu pripreme svi 
uslovi da se pokrije bazen u 
Podgorici. 
- Podgoricu smještamo u 
drugi koncept. Za nas je 
važno da zvanično dobije-
mo organizaciju Svjetskog 
prvenstva za juniore 2016, 
već smo je dobili kao Savez, 
ali pošto smo umjesto Bud-
ve predložili Podgoricu mo-
ramo formalno da dobijemo 
saglasnost od Fine. Ponudili 
smo dva otvorena bazena, 
ali ono što su nam iznijeli 
kao problem jeste da treba 
da se obezbijedi još jedan 
bazen za treninge. Ponudili 
smo bazen firme „Čelebić“ 
koji će biti 25-metarski i 
smatramo da bismo sa ta tri 
ispunili uslove. To nam je 
prilika da kroz te aktivnosti 
i takmičenja aktiviramo rad, 
da on bude kontinuirani to-
kom cijele godine što do sa-
da nije moglo, već se škola 
plivanja i vaterpola odvijala 
dva mjeseca - podsjeća di-

rektor Saveza i napominje 
da će se krajem jula u Pod-
gorici održati Balkansko pr-
venstvo, što će biti uvertira 
za SP 2016.
Prema njegovim saznanji-
ma, napravljen je projektni 
zadatak da se izvrši odabir 
ponuđača za pokrivanje 
bazena od 33 metra u Pod-
gorici.
- Može da se pokrije balo-
nom, kao što je u mnogim 
gradovima širom Evrope, pa 
ne vidim problem da bude i 
u Podgorici jer bi nam to 

omogućilo rad tokom cijele 
godine.

Uslovi, pa uspjesi
Stvaranje uslova je, poruču-
je Porobić, početni element 
proširenja baze i poboljša-
nja kvaliteta rada, te da nije 
sporno da ima talenata.
- Očekujemo dosta od baze-
na u Nikšiću i Podgorici, a 
podatak o broju djece koji je 
bio uključen u školu plivanja 
sam po sebi govori da bi nam 
to dosta značilo iz više razlo-
ga.  Neđeljko KOSTIĆ

Bazen 2010. 
pretvoren 
u dvoranu 
Na sajtu SC „Nikšić“ piše 
da je bazen počeo sa 
izgradnjom 1972. godi-
ne, a da se u sklopu ove 
cjeline nalazi plivački 
bazen i bazen za nepli-
vače, kao i ostali prateći 
sadržaji, sa jednostranim 
tribinama, kapaciteta 
oko 1.000 sjedišta.
Bazen je, kako se navodi, 
pušten u rad 18. septem-
bra 2000. i radio je do 
22. decembra. Ponovo 
je aktiviran u maju 2001. 
do oktobra iste godine.
Osnovni razlog prekida 
rada bio je prouzro-
kovan nedostatkom 
vazdušnog grijanja. 
Za potrebe Evropskog 
kadetskog prvenstva u 
rukometu, 2010. godine, 
bazen je privremeno 
osposobljen za trening 
dvoranu - dvoranu B.

eura potrebno je još 
da se zatvori � nan-
sijska konstrukcija 
projekta u Nikšiću100.000

Osvajali prva mjesta, 
prodavalo se 1.000 karata
Ivanović podsjeća da je bazen u Nikšiću dvije godine 
radio punim kapacitetom.
- Pamtimo neke pionirske rezultate iz tog vremena. 
Generacija 1989. godišta je u Kotoru osvojila prvo 
mjesto na takmičenju u plivanju. To je bio rezultat kon-
tinuiranog rada od tri mjeseca - kaže Ivanović i dodaje 
da se dešavalo da se u ljetnjem periodu proda hiljadu 
karata dnevno.

Savez zaokružuje strategiju
Porobić je iznio još kratkoročnih planova Saveza koji 
bi imali veliki značaj na duge staze.
- Kroz rekonstrukciju bazena u Nikšiću bismo kao 
Savez dobili prostor, nadam se da ćemo u ovih mjesec 
riješiti pitanje prostora u Podgorici i to su sve predu-
slovi na infrastrukturnoj mreži Saveza. Ostaje nam da 
se još započnu aktivnosti na rekonstrukciji bazena u 
Kotoru, da obezbijedimo prostor na Primorju i konač-
no zaokružimo strategiju Saveza.

Bazen kao dvorana


